

《单词百科:acclivitous是什么意思?acclivitous怎么发音?acclivitous的解释和用法》

英语单词acclivitous是什么意思?acclivitous怎么读?acclivitous怎么发音?简答网为您整理了acclivitous的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



acclivitous怎么读

acclivitous的读音:['kl v t s]

acclivitous的意思

1、adj.倾斜的，上斜的;

acclivitous的近义词

1、rising n.起立;起床;升起，上升;上涨;突起，隆起，凸出物;台地;上升坡;反抗;起义，造反，叛乱;(用以发面团的)酵母，膨松剂，引酵面团;(面包等烘烤前的)发面时

间，发面期； 方 脓肿；复活

2、uphill adj.上坡的，向上的；费力的，辛苦的，艰难的；位于高处的；

3、upwards adv.向上地，上升地；在上面，向上头；

acclivitous的双语例句

1、Determination of Acclivitous Angle of Bed Level in Horizontal Stirred Bed Reactor for Polypropylene by Acoustic Emission Measurement

聚丙烯卧式搅拌床反应器料面倾斜角的声发射检测

2、It is found that, feeding coefficient, stirring speed and powder properties not only affect but also determine the acclivitous angle of bed level.

研究表明，加料系数、搅拌转速和粉体性质影响料位分布并决定料面倾斜角的大小。

3、The desolate sands was a little bit acclivitous towards the plain, the tone was firm and persistent and austere.

略微向平原倾斜的荒滩，景物的色调是坚毅的、严峻的。

4、In numerical stimulation, flow field, flow velocity distribution and total pressure distribution on vegetation surface were studied around vegetation of three different statuses, i.e. vertical, acclivitous and lying.

通过数值模拟计算，研究了直立、倾斜和卧倒三种不同状态下植被周围的流场特性、流速分布特性以及植被表面总压强分布。

5、It was found that the compounds are adsorbed on the Ag surface through the carboxyl oxygen atoms, the benzene adopts acclivitous conformation, others lie low on the Ag surface.

结果表明：在银溶胶表面上，羧基氧原子与银形成化学键，苯环是稍微倾斜地吸附在银胶面上，其它部分则平躺吸附于银溶胶表面。

6、Due to radar 's acclivitous radiating on chaff corridor, chaff corridor 's blanket coefficient of different position is different in condition that chaff density is the same all over the corridor.

由于雷达电磁波倾斜照射，箔条走廊等密度布设时，其不同位置的压制系数并不相同

。

7、For acclivitous photogrammetry, we work out the outside orientation parameter by deduction, namely the equation to calculate the gradient of a beam according to the same point respectively in two pictures and by the rectification of oblique photography.

对倾斜摄影，依据两张相片的同名点，推导出数码相机的外定向参数&光轴倾斜角度求算式，并完成倾斜投影纠正。

以上是简答网为您整理的acclivitous怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于ac

clivitous的用法、

acclivitous的释义、acclivitous的相

关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/acclivitous>

